

**萬全強制性公積金計劃（「本計劃」）
有關自僱人士於 2024 年 6 月份的供款安排**

由 2024 年 6 月 26 日起，積金易平台有限公司將負責執行本計劃下的行政工作及透過「積金易」平台為您提供計劃行政服務。

茲通知閣下，由於本公司需為加入積金易平台做好準備，如閣下以自動轉帳方式支付供款，本公司將按預定的日期提早一天於 2024 年 6 月 24 日向閣下指定的銀行自動轉帳帳戶內扣除應付之供款。敬請確保有關帳戶備有充足的資金作供款之用。

如有任何查詢，歡迎致電萬全強積金熱線 2533 5522。

萬通信託有限公司 謹啟
2024 年 5 月

May 2024

**MASS Mandatory Provident Fund Scheme (“Scheme”)
Contribution Arrangement of June 2024 for Self-employed Person Account**

Starting from 26 June 2024, the eMPF Platform Company Limited will take up the administration of the Scheme and provide scheme administration services to you via the eMPF Platform.

In order to get prepared for the onboarding of the eMPF Platform, please be informed that, if the contribution will be paid by autopay collection, your contribution will be debited from your designated bank account on June 24, 2024, which is one day earlier than the scheduled date. Kindly ensure that you have sufficient funds in your bank account for the contribution payment.

If you have any queries, please feel free to contact our MASS MPF hotline at 2533 5522.

Yours sincerely,
For and on behalf of
YF Life Trustees Limited